
STAGEVERSLAG WEEK 12 
 
 

*Ik houd voor mezelf een logboek bij waarin ik noteer wat ik dagelijks leer op het gebied van montage en camera. 
 
 

 
Maandag 23 november 

 
Vandaag heb ik in de montage geëxperimenteerd met de gedraaide beelden in de 
televisiestudio, met in mijn achterhoofd een ‘betekenisvolle intro voor de documentaire’. 
Hiernaast heb ik meegewerkt aan een nieuwsitem (montage). 
 
Vrijdag mag ik aanwezig zijn bij een online meeting met Suzanne Raes. De maakster van ‘Nog 
Eentje Dan’, de documentaire over Jochem Myjer. Aangezien ik deze documentaire onlangs 
heb bekeken, en ik van plan ben om deze de avond voor de meeting nogmaals te bekijken, 
heb ik mij vandaag verdiept in een ándere documentaire die Suzanne heeft gemaakt. De 
docu over Boudewijn de Groot.  
 

 
 

https://www.npostart.nl/suzanne-raes-en-jim-en-boudewijn-de-groot-over-kom-nader/26-
09-2020/POMS_NTR_16297981  

 

 
 
 
 
 
 



Dinsdag 24 november 
 

Vanochtend had ik mijn tussentijdse toets (auto), waardoor ik ’s middags pas op de omroep 
aankwam. Vanmiddag heb ik mij met verschillende zaken beziggehouden. Van research tot 
montage en van meekijken met opnames tot geluid. Én heb ik een optie ‘klaarstaan’ van het 
introshot zoals ik dit in mijn hoofd had. 

 

 
 
 

Intro Opzet: 
 

 
 
 

https://youtu.be/sjPzMV6cJY0 
 



Woensdag 25 november 
 

Vandaag was nogal een vreemde dag. Tim (camera-stagiair) kreeg vanochtend (toen hij nog 
niet op stage was) te horen dat een vriendin van hem, met wie hij zondagavond nog had 
afgesproken, corona heeft. Hij liet ons dit via de app weten, maar we lazen dit allemaal pas 
op stage. 
 
Aangezien Tim gisteren en maandag gewoon nog op stage was, en er naar ons idee dus kans 
op besmetting was, besloten we in goed overleg met Ron (directeur Omroep Tilburg) om de 
activiteiten die vandaag gepland stonden af te bellen en naar huis te gaan. Nadat ikzelf en 
Tim vanmiddag contact hebben gehad met de GGD, bleek dit achteraf niet nodig. Tim moet 
tien dagen in quarantaine, maar wij kunnen vanaf morgen (gelukkig) gewoon weer naar 
stage. 
 
Kortom, een vreemde dag, maar ik ben erg blij dat we niet voor de tweede keer in korte tijd 
in quarantaine moeten. 
 
 

 
 

Donderdag 26 november 
 

Vandaag heb ik verdere research gedaan voor mijn documentaire en ben ik concreet 
begonnen met het benaderen van mensen die ik graag zou willen spreken. Hiernaast ben ik 
’s middags op pad geweest om mensen op straat te vragen naar hun mening over 
duurzaamheid in de voedselindustrie (o.a. vegaburgers in de fastfoodketens). Deze beelden 
zal ik meenemen in het item voor Het Andere Normaal. 

 
Ik ben door Helmut uitgenodigd om morgen aanwezig te zijn bij de online meeting met 
Suzanne Reas. De maakster van ‘Nog Eentje Dan’. Om zo goed mogelijk voorbereid dit 
gesprek in te gaan, heb ik research gedaan naar Suzanne Reas en haar werk. Én heb ik 
nogmaals de documentaire ‘Nog Eentje Dan’ bekeken.  
 

 
 



Vrijdag 27 november 
 

’s Ochtends begon ik aan de eindfase van de montage van het ‘Het Andere Normaal-item’ 
over duurzaamheid in de voedselindustrie (MacDonald’s, lokale snackbar Chico en de 
straatinterviews). Hier heb ik tot 12:00 aan gewerkt (en eind van de middag heb ik het item 
afgemaakt). Aangezien het item nog niet online staat, zal ik de link hiernaar vermelden in 
mijn volgende stageverslag. 
 

      
 
 
 
 

 

Om 12:00 stond de online meeting met Suzanne Raes op het programma. Ik vond het erg 
prettig en waardevol om hierbij aanwezig te zijn. Ik heb zo goed mogelijk geluisterd en de 
naar mijn idee belangrijke zaken genoteerd.  
 

 
 

Zie hieronder mijn gemaakte aantekeningen + de presentatie gemaakt door studenten Jules en Sam:  



 

 

 

 



 

 



 

 





 


